
 

C2 General 

General Tariff information 

Service Provider Name Vodafone Qatar P.Q.S.C 

Tariff Number C01 

   Marketing Name of the Retail Postpaid Mobile Wi-Fi 199 Offer 

Tariff Type Promotion 

Duration 7 October 2024 

Customer Group Consumer 

Tariff Notification Date 8 July 2024 

Tariff Version Number N/A 

 

• All New and existing Vodafone customers (“Customer”) who subscribe, port-in, and/or upgrade their current 

mobile Wi-Fi plans to the mentioned plans below through Vodafone Qatar Online and/or Retail channels will 

be eligible to receive Extra Data and discount (“Promotion”) included in their monthly plan rental as below:  

 

 

Vodafone MBB MBB 199 
 

Price 199 

Retail Price 199 

Online Price  179 

Data (GB) 60 GB 

Extra Data (GB) 60 GB 

Total Data  120 GB 

Endless Data 
128 kbps 

(100 GB) 

Duration 6 months  

Free Entertainment Options Vodafone Mybook  

 

 

• Price and Extra data will revert to the standard price and data after 6 months. 

• Discount will be terminated if plan is migrated from Postpaid to Prepaid or cancellation of the plan. 

• Promotion benefits are in addition to the current benefits included in the Plans. 

• Offer will be automatically available to the customers and discount will apply on subscription through Online 

channels. 

• Vodafone’s standard Postpaid T&C apply. 

 

 

 

 

 

 



 

C2 General 

 والأحكام  لشروط •

    باقات بترقية قاموا الذين "(عميل )" الحاليين فودافون عملاء من أي أو/و اشتركوا الذين الجدد فودافون عملاءجميع 

Mobile Wi-Fi 199 سيكونون قطر، لفودافون التابعة البيع أو/و الإنترنت قنوات عبر أدناه المذكورة الباقات إلى 

 :التالي النحو على الشهرية الباقة رسوم على "(العرض)" وخصم إضافي إنترنت رصيد على للحصول مؤهلين

 

Mobile Wi-Fi 199 Mobile Wi-Fi Promo 

 السعر 199

 السعر 199

عبر الإنترنت العرض 179  

60 GB جيجابايت  الإنترنت رصيد  

60 GB الإضافي الإنترنت رصيد عرض 

120 GB الإنترنت رصيد إجمالي 

128 kbps (100 GB) محدود  غير إنترنت  

6 months الخصم  مدة  

Vodafone Mybook  خيارات الترفيه المجانية 

 

 

 المذكورة أعلاه بدءًا   Mobile Wi-Fi باقات في المشتركين والحاليين الجدد العملاء لجميع العرض يتوفر •
 2024 اكتوبر  7الى  ليو يو 8من 

 

 . للباقات العادي والسعر الإنترنت رصيد يطبق ،أشهر 6 بعد •

 .الباقة إلغاء عند أو الدفع مسبقة إلى الشهري الاشتراك من الباقة ترحيل حالة في الخصم إنهاء سيتم •

، وفي حال إلغاء الدفع  العميل لباقته من آجلة الدفع إلى مسبقةنترنت والخصم في حال تغيير سيتم إلغاء ما تبقىّ الإ •

 الباقة. 

 تضاف هذه المزايا  إلى المزايا الحالية الموجودة ضمن الباقات •

 سيستفيد العملاء المذكورين من المزايا والخصومات الإضافية تلقائياً.  •

 .فودافون من الشهرية بالباقات الخاصة والأحكام الشروط تطبق •

 


